
Сложни думи 
Сложни думи са тези, които са образувани от корени- 
те на две или повече думи, Частите на сложните 
думи се свързват или с помощта на гласните о, е, и,; 
без тях или с тире. Сложните думи се пишат слято, 

полуслято или разделно. 

 
 

Be the light! 



Когато се колебаем дали да пишем тире между две 
думи: ако може да членуваме втората дума, пишем 
тире между двете (заместник-директорът). Ако се 
членува първата дума, не пишем тире между двете 

(страната-домакин). 

 

Запомни правописа на сложните думи: тук-там,  
едва-едва, горе-долу, полека-лека 

Be the light! 


